
Protokol Nr 43/16
posiedzen ia ZarzEdu Powiatu Mi nskiego

w dniu 25 stycznia 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni Janf arczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlon kowie Zarzqdu : t_u kasz Bog ucki
Marek Pachnik
Piotr Wieczorek

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i promocji

Porzqdek posiedzenia:
'1 Otwarcieposiedzenia,
2 Przyjqcie porzqdku obrad
3 Informacja o dziaialnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4 Podjqcie uchwaly w sprawie powolania Komisji Konkursowych do rozpatrywania ofert na

realtzacjq zadan publicznych przez organtzac)e pozarzqdowe oraz podmioty wymienione
w art, 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o dzialalnosci pozvtku publiczneoo
io wolontariacie w 2016 r.

5 Podjgcie uchwaly w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli
w 2016 r.

6 Podjgcie uchwaly w sprawie uzgodnrenia zawodu w Technikum w Zespole Szkol
im M Sklodowskiej - Curie w Mirlsku Maz

7 Sprawy oSwiatowe.
8. Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowiZarzqdu Drog powiatowych

w Minsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.
9. Sprawy drogowe.
10 Podiqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie powiatu na 2016 rok
11 Sprawy rozne
12 Przyjgcie protokolow posiedzen w dniu 1 i stycznia i i2 stvcznia 2oj6 r.
13 Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1
Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjgty jednoglo5nie.

Ad. 3

Starosta -Antoni Jan Tarczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:
- firma doradcza Collect Consulting wystqpita do sqdu o zaplatq calej kwoly za
realizailq zadania ,,Doradztwo prawne i podatkowe, ekonomiczno-finansowe
i techniczne w zakresie przygotowania do realizaili zadania inwestycyjnego
polegajqcego na rozbudowie, modernizacji i restrukturyzacJi Samodzieinego
Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim w formule
partnerstwa publiczno - prywatnego i zawarcia umowy z partnerem prywatnym',,
- odbyto siq spotkanie zfirmq Inter Broker w sprawie odszkodowania za dwa zdarzenia
pozarowe na ul. Stankowizna w Mirisku Maz. (firma ubezpieczeniowa uwa2a, ze nie



nalezy siq odszkodowanie). Dodal, 2e nie ma podstaw, aby odmawiac wyplaty
odszkodowania i bgdziemy dochodzic swoich toszczen.
- odbyly siq narady roczne z dyrektorami jednostek i pojawity siq wnioski m.in.
zat ru d n ie n i a wi gksze j liczby koo rd yn ato row p iecz y zaslqp czej.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- w dniu 29 stycznia 2016 r. w Sqdzie Rejonowym w Siedlcach bqdzie ogloszony wyrok
w sprawie dyrektora DPS sw. Jozefa w Mienr,
- odbylo sig spotkanie z przedstawicielami PUP i Wydzialu Oswiaty i promocji,
pojawita sig propozycja potqczenia Targow Pracy z Minskim Dniem Przedsiqbiorczosci
t zorganizowanie ich w trakcie Dni Powiatu Minskiego w m-cu czerwcu,
- uczestniczyt w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy. Uruchomiony zostal nowy
program, ktory daje mozliwosc sfinansowania pracodawcy umow dla pracownikow do
30 roku 2ycia przez okres 12 m-cy, ponadto opiniowano kierunki ksztalcenia,
- odbylo sig spotkanie z przedstawicielami Rady Rodzicow z ZSA. Dodal, ze w dniu
dzisiejszym wptynqfo pismo od nauczycieli, informujqce m.in., ze prowadzona jest
kontrola przez przedstawicieli Kuratorium Oswiaty odnosnie zatrudniania na
stanowiskach pedagogicznych osob bez odpowiednich kwalifikacji. W spotkaniu nie
brala udzialu dyrektor, pomimo , 2e byla poinformowana o spotkaniu.

Ad.4
Naczelnik Wydzia{u Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

w tym tygodniu uplywa termin skladania ofert na realizacjq zadan zleconych przez
organizacje pozarzqdowe, Zgodnie z ogloszeniem oceny formalnej i merytorycznej
zlo|onych ofert dokonuje komisja konkursowa powotana przez Zarzqd, w zwiqzku
z powy2szym nalezy powolac komisje.
Nastqpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie powolania Komisji Konkursowych do
rozpatrywania ofert na realizaqg zadan publicznych przez organizacje pozarzqoowe
oraz podmioty wymienione w ar1. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2OO3 r.
o dzialalno6ci pozytku publicznego io wolontariacie w 2016 r.; przeprowaozono
gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat siQ
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 266/15 w sprawie powoNania Komisji
Konkursowych do rozpatrywania ofert na realizacjq zadan publiczny ch prziz
organizacie pozarzqdowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o dzialalno6ci po2ytku publicznego i o wolontariacie
w 2016 r.

Ad. 5
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

projekt uchwaly w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawooowego
nauczycieli w 2016 roku przeslany byl zwiqzkom zawodowym. Wyjasnita , ze Zwiqz6k
Nauczycielstwa Polskiego pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly, a NSZZ
,,SolidarnoSc" zaopiniowal negatywnie, podnoszqc kwestig, 2e podzial Srodkow nie
uwzglgdnia rzeczywistych potrzeb podanych przez dyrektorow szkot i placowek.
Wedtug zwiqzku,jesli nie ma wystarczajqcych srodkow na petne zaspokojenie potrzeb
dotyczqcych dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, to nalezatoby je
rozdzielic proporcjonalnie do potrzeb, a nie mechanicznie (proporcjonalnie 

'do
funduszu wynagrodzen w danej placowce).



Wyjasnila, ze wymog formalny zostal wypefniony, wystqpili6my o opinie, ale nie
muszq byc pozytywne, zeby podjqc stosownq uchwalq. Dodafa, ze zwiqzkom
przeslana zostala rowniez informacja o niewykorzystaniu srodkow przyznanych
w 2015 r,, a jest to kwota ok. 17.000 zl mimo, ze wszystkie szkoly otrzymaly O,S%
odpisu od wynagrodzen, a poradnie O,7ok to wolne srodki jeszcze pozostaly.
Zarzqd Powiatu po analizie zgloszonych uwag postanowil pozostac przy
dotychczasowym podziale Srodkow.

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedziat sig jednogtoSnre.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 267 t16 w sprawie planu dofinansowania
form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2016 roku.

Ad. 6
Naczelnik - Emilia Piotrkowicz wyjasnila, 2e zgodnie z arl. 3g ust. 5 ustawyo systemie o6wiaty dyrektor szkoly prowadzqcej ksztalcenie zawooowe

w porozumieniu z organem prowadzqcym szkolq, ustala zawody, w ktorych ksztalci
szkola, po zasiggniqciu opinii powiatowej i wojewodzkiej rady rynku pracy, co oo
zgodno6ci z polrzebami rynku pracy.
WyjaSnila, ze dyrektor Zespotu Szkot im. M. Sklodowskiej-Curie w Mirisku Maz. od
dluzszego czasu zabiegaNa o wyrazenie zgody na uruchomienie zawodu w technikum
- technik ochrony srodowiska. Dodala , 2e szkola ma pelne zaplecze, ma kadrg i sq
pozytywne opinie powiatowej iwojewodzkiej rady rynku pracy.

Nastgpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie uzgodnienia zawodu
w Technikum w Zespole Szkot im. Marii Sktodowskiej - Curie w Minsku Mazowieckim;
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd powiatu
opowiedzial sig jed nogloSn ie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 268/16 w sprawie uzgodnienia zawoduw Technikum w Zespole SzkoN im. Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku
Mazowieckim.

Ad. 7
Starosta - Antoni JanTarczynski zwrocil sig z pytaniem,

szkot Agrotechnicznych w Mir'rsku Maz. bvla informowana
czy dyrektor Zespolu
o organizowanych

spotkan iach.
P. Emilia Piotrkowicz oowiedziala.
o spotkaniach.

ze dyrektor Danuta Miraszewska byla informowana

Wicestarosta powiedzial,2e nie pozostaje nam nic innego jak przeprowadzic kontrolg
w Zespole Szkol Agrotechnicznych. Wplyngly pisma od nauczycieli i rodzicow oraz
pismo dyrektora informujqce o sytuacji dotyczqcej zastgpcy dyrektora oraz 2e
wszczgte zostalo postqpowanie na policji.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e zakres kontroli musi uzgo dnic z radcq prawnym
i dyrektorem wydzialu szkolnictwa ponadgimnazjalnego Kuratorium, w jakim zakresie,
my jako organ prowadzqcy mozemy skontrolowac i ingerowac

Starosta - Antoni JanTarczynski zwrocil siq i pytaniem, czy mamy oficjalnq
informacjg, ze jakiekolwiek postqpowanie prowadzi Kuratorium w stosunku do ZSA
w zwiqzku z nieprawidlowosciami, jesli chodzi o zatrudnianie.
Naczelnik - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e nie mamy takiej informacji.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq z pytaniem skqd Wicestarosta wiedzial,
ze takie postgpowanie siq toczy i telefonowal do Kuratorium.



Wicestarosta powiedzial, 2e zwiqzki zawodowe poinformowaly, 2e takie
postqpowanie siq loczy, wiqc zadzwonil do Kuratorium Oswiaty i poinformowano, ze
jest taka sprawa.
Starosta powiedzial, 2e powinniSmy zalqdac od dyrektora Zespolu Szkol
Agrotechnicznych wyjasnien i spotkac sig w wQZSZym gronie i omowic sytuacjg
i dopiero wowczas zdecydowac o przeprowadzeniu kontroli.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem,
wyciqgngla jakies konsekwencje w stosunku do wicedyrektora,

czy pani dyrektor
ktory usunql dane

z komputera.
Wicestarosta powiedzial, ze nie
wtasciwe to badajq.

wyciqgnie konsekwencji do momentu, kiedy organy

P. Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem, ile osob jest niezadowolonych z sytuacjijaka
ma miejsce w Zespole Szkol Agrotechnicznych.
Wicestarosta wyja6nil, ze nie ma jeszcze podpisow pod pismem, bo wplynglo mailem,
a dopiero zostanie zlo2one w wersji papierowel.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zaproponowal, 2e je2eli wptynie oficjalnie
podpisane pibmo to nalezy zaZqdac wyjasnien od dyrektora i iaprosic na spotkanie.
Ponadto powiedzial, 2e 1e2eli bgdq organizowane spotkania pani dyrektor musi byc
powiadamiana na pismie, bo sprawa jest powazna i musi byc dokumentowana.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, ze cokolwiek by siq nie staloto
na kolejne posiedzenie zarzqdu nalezaloby zaprosic dyrektor zsA.

Nastgpnie p. Emilia Piotrkowicz przedstawila material dotyczqcy planowanego
naboru na rok szkolny 201612017. WyjasniNa,2e dyrektorzy planujq o tO odOziatow
wiqcel w stosunku do roku biezqcego, gdy z demografii wynika, ze w stosunku do tego
roku (44 oddziaty) mozemy zwigkszyc o 1 lub maksymalnie 2 oddzialy.
Dodala, ze dyrektorzy planujqnowe zawody jak technik ochrony srodowiska w Zespole
Szkof im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz. Dyrektor ZS Nr 1 zwrocita sig z prosbq
o wyrazenie zgody na dwa nowe zawody tj. technik mechanik lotniczy i technit<
przemyslu mody. Planuje rowniez nabor do liceum ogolnoksztalcqcego, ale wie, ze
powinna planowac na poziomie 2 oddzialow, a gdy jest potrzeba, bo sq uczniowiez orzeczeniami wydanymi przez Poradnig Psychologiczno-Pedagogicznq, moze
uruchomic trzeci oddzial integracyjny (do 20 uczniow), a dyrektor ptanuleleszcze klasq
policyjnq i klasq dwujgzycznq,
Zaproponowala, 2eby przyiqc taki model, zeby wstgpnie wyrazic zgodq na nabor na
zdecydowanie mniejszqliczbq oddzialow np. 42 oddzialy.
Wicestarosta - powiedzial, 2e zawod technik przemysfu mody nie uzyskat akceptacji
Powiatowej Rady Rynku Pracy, a posiedzenie wojewodzkiej rady jest pod koniec
lutego.
Dodal, 2e podejscie z mnielszq liczbq oddzialow jest bardziel racjonalne
w pozniejszym procesie naboru.
Starosta podsumowal,2e najbardziej racjonalnym jest wychodzenie z mniejszej liczby
oddzialow, a rozszerzanie w miare potrzeb.

Kolejno p. Emilia Piotrkowicz przekazala
Grzesiaka, ktory wnioskuje o przeprowadzenie
zmian w zakresie spraw oSwiatowych.

kopiq wniosku radnego Zbigniewa
w niedalekiej perspektywie szeregu

Wicestarosta zaproponowal, Zeby zaczekac z realizailqtego wniosku do czasu
rozst rzyg n i gc i a kwestii zwiqzany ch z g i m n azj a m i.

Starosta stwierdzit, ze wniosek nale?y przekazac przewodniczqcej Komisji
Oswiaty, Zeby siq do niego odniosla i systematycznie bgdziemy probowali to
realizowac.



Naczelnik Wydziafu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz poinformowala, ze
w biezqcym roku szkolnym konczy sig kadencja dwoch dyrektorow Anny padzik
i Krystyny Milewskiej - Stasinowskiej. Dodala, ze dyrektor ZS im. M. Sklodowskiej-
Curie zwrocila siq do Zarzqdu o odstqpienie od trybu konkursu na stanowisko
dyrektora i przedluzenie powierzenia jej stanowiska na jeden rok szkolny.
Arg ument uie, 2e petni jed noczesn ie fu n kcjq dyrektora w Medycznej Szkole pol icealnej
prowadzonel przez Marszatka Wojewodztwa Mazowieckiego i ta kadencja konczy sig
31 sierpnia 2017 r. i chcialaby rownolegle zakonczyc pelnienie funkcji dyrektora w-tych
dwoch szkotach.
P, Emilia Piotrkowicz wyjasnita, 2e co do zasady dyrektora wybiera sig w drodze
konkursu na 5 lat, ale po tym okresie organ prowadzqcy moze przedluzycdyrektorowi
kadencjq na kolejne 5 lat ewentualnie, jeleli sq przestanki na okres krotszy po
zasiggniqciu opinii rady pedagogicznej i w uzgodnieniu z Kuratorem.

Zarzqd jednoglo6nie przychylil sig do proSby dyrektora Zespotu Szkol
im. M. Sktodowskiej - Curie w Minsku Maz. iwyrazil zgodq na przedtuzenie kadencji
do konca sierpnia 2017 r.

Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji zwrocila siQ o okreslenie na jaki okres
zaplanowac konkurs na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-pedagogicznej
w Sulejowku.
Ustalono, ze konkurs ogtoszony zostanie w miesiacu czerwcu.

Ad. 8
Starosta - Antoni Janf arczynski odczytal projekt uchwaly w sprawie udzielenia

upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim do
realizaQi inwestycji. WyjaSnit, 2e chodzi o realizacjq nastgpujqcych inwestycji
wpisanych do budzetu powiatu:
- ,,Budowa chodnika przy ul. Pustelnickiej od miejsca zakonczenia fragmentu budowy
chodnika z 2014 r. do ul. Powstancow w msc. Dqbe Wielkie";
- ,,Przebudowa przepustu ramowego 17ox16o w km '10+643,g5 w ciqgu drogi
p ow i a towe j nr 223 1W L atow i c z-Mr ozy -Kaluszy n" 

.,

- ,,Wykonanie dokumentacji projektowej i budowa ciqgu pieszo-rowerowego w drodze
powiatowei nr 2284W w msc. Sulejowek (ul Asfaltowa) od km O+OOO do km 1+257";
- ,,Wykonanie dokumentacji projektowej i budowa chodnika w ciqgu drogi powiatowej
nr 2223W Minsk Mazowiecki-Wolka Czarninska od km g+414 do km 10i41g"
- Wykonanie dokumentacji projektowej i budowa chodnika w ciqgu drogi powiatowej
nr 2243W Posiadaty -Ceglow w msc. Ceglow (ul. Willowa) od km 5+840 do km ++5g0,
dt. 750 m";
- ,,Wykonanie dokumentacji projektowej i budowa chodnika w ciqgu drogi powiatowej
nr 2202W Stary Konik-Chobot od km 3+100 do km 4+650 w msc. Kazimierow"
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednogtosnie

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 269t16 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim
do realizacji inwestycji.

Ad. I
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e dyrektor Zarzqdu Drog

Powiatowych w Minsku Mazowieckim wystqpil z prosbq o akceptacj g zlo2eniawniosku
do Urzgdu Marszalkowskiego Wojewodztwa Mazowieckiego o dotacjq ze Srodkow
zwiqzanych zwylqczeniem z produkcji gruntow rolnych - budowa i modernizacja drog



dojazdowych do gruntow rolnych na ,,Przebudowq (modernizacjg) drogi powiatowej
nr 2213W Rudzienko-Rakowiec-Ggsianka, na odc. od km 2+g13 do km 3+6i3,
dl' 700 mb". Dodal, ze gmina wykonala podbudowq, a po naszej stronie byloby
wykonanie nawierzchni asfaltowej. War"tos c zadania to kwota 247 .1 1 8,37 zl.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie wyrazil zgodg na zlo2enie wniosku o dotacjg na
ww. zadanre do Urzgdu Marszalkowskiego wojewodzlwa Mazowieckiego.

Kolejno Starosta przedstawil wniosek Urzqdu Miasta w Sulejowku dotyczqcy
zalqcia stanowiska w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach zabudowy dla
planowanej inwestycji polegajqcej na budowie budynku mieszkalnego
jednorodzinnego wrazzwjazdem iinfrastrukturqorazwiatq przewidzianej do realiziqi
na dzialce nr 38 obrgb 56 w Sulejowku przy ul. Asfaltowej. Wyjasnll, ze cfroOzi
o wyrazenie zgody na zmniejszenie linii zabudowy dla dzialki, na ktorej planowana jest
inwestycja w odlegtoSci 6 m od krawgdzi jezdni ul. Asfaltowej. Dodal, ze ZDp
pozytywnie odniosl sig do powy2szego wniosku

Zarzqd Powiatu w wyniku glosowania jednogtosnie pozytywnie zaopiniowal
propozycjQ uzgodnienia projektu decyzli o warunkach zabudowy dla planowanej
inwestycji polegajqcej na budowie budynku mieszkalnego jednorodzrnneg o wraz
zwlazdem i infrastrukturqoraz wiatq przewidzianej do realizacji na dzialce nr ga obrgb
56 w Sulejowku przy ul. Asfaltowej.

Ad. 10
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyjasnila, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow migdzy SS w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych
oraz pzeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej i dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Maz.,
- Zespofu Szkol Specjalnych w lgnacowie.
Skarbnik Powiatu przedstawita wniosek naczelnika Wydziatu Administracyjno-
Gospodarczego o zabezpieczenie Srodkow w kwocie 10,250 zl na wykonanie
dokumentacji projektowej dot, wentylacji i izolacji pod budynkiem Starostwa.

Zarzqd wyraztl zgodq na przeznaczenie z rezerwy budzetowej kwoty 10.250 zl
na wykonanie dokumentacji.
Nastgpnie zwrocila sie o zabezpieczenie srodkow w wysokosci 10.000 zlz przeznaczeniem na badanie sprawozdania finansowego powtatu minskiego za
2015 r. wyjasnita, ze nowy obowiqzek nakrada art. 269 ustawv o finansach
publicznych.

zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na zabezpieczenie srodkow
budzetowej.

z rezerwY

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni Jan f arczynski - za podjqciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly.
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly.

Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 270116 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok.



Ad. 11

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq g lutego br. o godz. 9.00.
Starosta - Antoni Jan Tarczyriski przedstawil pismo Powiatowej Rady Rynku

Pracy, ktora wyrazila gwoje zaniepokojenie konieczno6ciq likwidacji 4 etatow
w Powiatowym Urzqdzie Pracy w Mirisku Mazowieckim
Ponadto poinformowal, 2e mieszkancy Starogrodu gm. Siennica zglaszajq
zastrzelenia dolyczqce przewozow pasalerskich realizowanych przezfirmg ,,Mobilis".
Dodal, ze bylo wystqpienie Wojta Gminy Siennica o cofnigcie koncesji, ale nie ma
podstaw prawnych do cofniqcia koncesji.

Starosta poinformowal,2e z dniem 1 lutego br. nastqpi zmiana na stanowisku
Wojskowego Komendanta Uzupelnien pptk Zygmunt Sekular odchodzi na emeryturq
a obowiqzki szefa WKU przejmuje pptk Marcin Sabadyn.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, ze odbyf siq kolejny konkurs na
stanowisko z-cy dyrektora ds. administracyjno-technicznych w SPZOZ., oferly zlo2ylo
dwoch kandydatow, a jednogtosnie wybrany zostal p. czestaw Mazek.

4d.12
Protokoly posiedzeri w dniach 1 1 stycznia i 12 stycznia 2016 r. zostaly przyjqte.

Ad. 13
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski

Wicestarost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


